
 

 14. Με προσκαλούν και προσκαλώ 
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 Πώς κλίνονται τα ρήματα σε –αινω και –ενω;  

 

εγώ πηγαίνω εγώ πλένω 

εσύ πηγαίνεις εσύ πλένεις 

αυτός πηγαίνει αυτός πλένει 

εμείς πηγαίνουμε εμείς πλένουμε 

εσείς πηγαίνετε εσείς πλένετε 

αυτοί πηγαίνουν αυτοί πλένουν 

 

 Τα ρήματα που τελειώνουν σε –αινω, 

γράφονται με –αι.  

 

μπαίνω πηγαίνω μαθαίνω 

 

Με –ε γράφονται τα: 

 

δένω   πλένω   μένω  

 

 



 

 14. Με προσκαλούν και προσκαλώ 

 Ασκήσεις: 

 

1. Να κλίνεις τα ρήματα “μπαίνω” και “δένω”.  
 

μπαίνω δένω 
εγώ εγώ 

εσύ εσύ 

αυτός αυτός 

εμείς εμείς 

εσείς εσείς 

αυτοί αυτοί 

 

2. Να βάλεις –αι στα κενά των λέξεων.  

 

ζεστ__νω ανεβ__νω χορτ__νω 

αρρωστ__νω μαθ__νω φαρδ__νω 

κατεβ__νω παχ__νω μπ__νω 

βγ__νω ανασ__νω πηγ__νω 

 

3. Να συμπληρώσεις τα κενά με –αι ή –ε.  

 Η μαμά ζεστ__νει το φαΐ κι ο Πέτρος πλ__νει τα πιάτα.  
 

 Ο αδερφός μου μ__νει στην Αθήνα και πηγ__νει στη 

δουλειά με το μετρό. 
 

 Στο σχολείο μαθ__νουμε να διαβάζουμε και να 

γράφουμε.  
 

 Όταν αρρωστ__νω, συνήθως πηγ__νω στον γιατρό.  


